

Date: 28/10/2018

## **Subject: Appointment of New Chief Internal Auditor**

We hereby inform you that Mr. M.V Dilip Kumar has been appointed as the Chief Internal Auditor of Galfar on 21<sup>st</sup> October, 2018.

Mr. Kumar is a seasoned Internal Audit professional having more than 22 years of experience in Internal Audit, Governance & Compliance and Risk Management. He has done his graduation in Commerce (B-Com.) and is a Chartered Accountant.

Mr. Kumar brings with him rich experience in the internal audit profession. His last assignment was with M/s.Dalma Energy & Co. as their Head of Internal Audit. He was also previously associated with other reputed companies in the Middle East namely Bahwan Group, Dhofar Power Company (SAOC), Oman, M/s. Al Marai Company KSA and Dubai Investment PJSC UAE.

We wish him a great career ahead with the organization

Dr. Hans Extings

**Chief Executive Officer** 



الموضوع: تعيين رئيس جديد لدائرة التدقيق الداخلي

بهذا نعلم بأن الفاضل/ إم . في. ديليب كومار قد تم تعيينه بشركة جلفار بوظيفة رئيس دائرة التدقيق الداخلي بتاريخ 21 أكتوبر 2018.

الفاضل/ كومار مهني متمرس ولدية خبرة ثرة لأكثر من 22 سنة في مجال التدقيق الداخلي، التنظيم والإدارة ( الحوكمة) وإدارة المخاطر والإلتزام. تخرج الفاضل / كومار بدرجة البكالوريوس في التجارة، كما أنه محاسب قانوني. وقد كان آخر منصب تقاده رئيس التدقيق الداخلي بشركة دلما للطاقة المحدودة. كما عمل أيضاً مع شركات مرموقة أخرى وتحديداً مجموعة بهوان ، شركة المراعي بالمملكة العربية السعودية، شركة ظفار للطاقة (ش م ع م) وشركة دبي للإستثمار ش. م. ع بدولة الأمارات العربية المتحدة.

متمنين له مزيداً من النجاح المهني بالشركة.



د. هانز إرلينجر الرئيس التنفيذي